

الجلسة التوعوية الثانية حول رفع نسبة التوطين في القطاع الخاص

The Second Awareness Session on Increasing Emiratization Rate in the Private Sector



R.S.V.P

<https://tinyurl.com/emirat22>



برج غرفة أبوظبي
Abu Dhabi Chamber Tower

11 AUG. 2022
12:30 - 13:30

- The Abu Dhabi Chamber of Commerce and Industry, in cooperation with the Ministry of Human Resources and Emiratization (MOHRE) and NAFIS Program, are organizing an awareness session on Increasing Emiratization Rate in the Private Sector. The seminar will also give an overview about NAFIS Program.

- تنظم غرفة تجارة وصناعة أبوظبي، بالتعاون مع وزارة الموارد البشرية والتوطين وبرنامج نافس، جلسة توعية حول قرار رفع نسبة التوطين في القطاع الخاص إلى جانب إلقاء نظرة عامة حول برنامج نافس.

Main Topics

- Introducing NAFIS, a federal program to empower Emirati human talents to occupy jobs in the private sector.
- NAFIS opportunities for the private sector.
- How to gain access to the benefits of NAFIS.
- The decree of increasing Emiratization rate in the private sector & the monthly contributions in this regard.

الموضوعات الرئيسية

- التعريف عن برنامج "نافس"، وهو برنامج اتحادي يقدم فرص لمساعدة القطاع الخاص على توظيف المواهب الإماراتية.
- الفرص والمزايا التي يقدمها (نافس) للقطاع الخاص.
- كيفية الاستفادة والمزايا.
- قرار رفع نسب التوطين في منشآت القطاع الخاص والمساهمات الشهرية المقررة في هذا الشأن.

Speakers

HE Farida Al Ali

Assistant Undersecretary for National Human Resources Employment at MOHRE



المتحدثين

سعادة / فريدة آل علي

وكيل الوزارة المساعد لتوظيف الموارد البشرية الوطنية - وزارة الموارد البشرية والتوطين

Targeted Audience

- Representatives of the biggest companies in Abu Dhabi.

الجمهور المستهدف

- ممثلو كبرى شركات القطاع الخاص في إمارة أبوظبي.

Important Note: To attend and access the venue, all attendees must present their Al Hosn Green Pass.